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Vragen van het lid Van Tongeren (GroenLinks) aan de staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over uitstel luchtvaartontwikkelingen (ingezonden 
8 mei 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat het besluit over de aanleg van de Tweede 
Kaagbaan voorlopig is uitgesteld en de gronden tot 2023 worden gereser-
veerd in afwachting van onderzoek om te bepalen wat de luchtvaart nodig 
heeft voor de toekomstige groei?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven wat op dit moment de directe aanleiding is voor dit 
onderzoek? 

Vraag 3
Wat is de verhouding tussen dit onderzoek en het werk van de heer Alders 
met zijn regionale overlegtafels? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat uitstel voor de Tweede Kaagbaan in afwachting van 
een nut en noodzaak onderzoek voor alle vergelijkbare luchtvaartontwikkelin-
gen moet gelden, zoals bijvoorbeeld de uitbreiding van de Luchthaven 
Lelystad? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe gaat u dat doen? 

Vraag 5
Bent u bereid de ontwikkelingen in Luchthaven Lelystad op te schorten totdat 
er helderheid bestaat over de toekomstige noodzaak hiervan, zodat wordt 
voorkomen dat er onnodig geld wordt uitgegeven? Zo nee, waarom niet? Zo 
ja, kunt u de Kamer informeren over de maatregelen die u daartoe gaat 
nemen?

1 NOS, 3 mei 2013.
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* In verband met wegvallen van tekst.
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